
三亚東融嘉宾国际酒店
不离繁华而获山林之怡，大隐于市而有林泉之至

Sanya Dongrong Guest International Hotel

One can enjoy the serenity of the mountains and forests without leaving the hustle and bustle of the city, and 
achieve the utmost peace of nature while living in the midst of the metropolis.



酒店简介
三亚東融嘉宾国际酒店坐落于三亚市吉阳区榆亚路33号半山之巅，远离城市喧嚣，
尽享便捷交通。步行约10分钟即可抵达大东海旅游度假区，驾车约7分钟到鹿回头风
景区（2.2公里），驾车约41分钟可达凤凰国际机场（14.1公里），约24分钟可至高
铁站（9.8公里）。
酒店紧邻繁华商圈，步行约10分钟即达夏日百货，驾车约5分钟即可抵达1号港湾城，
做到“隐于山，近于市”。酒店曾荣获2015年“五叶绿色饭店”称号，并连续两年（2015、
2016）被评为“全国绿色饭店示范企业”，在环保与品质方面树立了行业标杆。
依托独特的半山地理位置，酒店将苍翠山峦、繁茂园景与无垠海景尽收眼底，营造
出都市之外的桃源秘境，令人流连忘返。 
整体设计采用新中亚风格，主色调为白与木色，现代简约中融入温润原木元素，既
保留商务空间的沉稳气质，又不失度假生活的松弛与舒适。无论是商务出行还是休
闲度假，皆能找到恰到好处的平衡。
hotel introduction
Sanya Dongrong Guest International Hotel is located on the top of a half mountain at 
No. 33, Yuya Road, Jiyang District, Sanya City. It is away from the hustle and bustle of 
the city while enjoying convenient transportation. It takes about 10 minutes on foot 
to reach Dadonghai Tourist Resort, about 7 minutes by car to Luhuitou Scenic Area 
(2.2 kilometers), about 41 minutes by car to Phoenix International Airport (14.1 
kilometers), and about 24 minutes to reach the high-speed railway station (9.8 
kilometers).
The hotel is close to the bustling business district. It takes about 10 minutes on foot 
to reach Summer Mall and about 5 minutes by car to reach No. 1 Bay City. It is 
"hidden in the mountains and close to the city". The hotel was awarded the title of 
"Five-Leaf Green Hotel" in 2015 and was rated as a "National Green Hotel 
Demonstration Enterprise" for two consecutive years (2015 and 2016), setting an 
industry benchmark in terms of environmental protection and quality.
Relying on its unique half-mountain location, the hotel offers a panoramic view of the 
lush mountains, flourishing gardens and the boundless sea, creating a secret paradise 
beyond the city that is hard to leave.
The overall design adopts a new Asian style with white and wood tones as the main 
colors. Modern simplicity is integrated with warm wood elements, retaining the steady 
temperament of business spaces while not losing the relaxation and comfort of 
vacation life. Whether for business trips or leisure vacations, a perfect balance can be 
found.



酒店简介
酒店拥有194间豪华客房，配备全日制“拓山”餐厅、特色餐厅，嘉宾禧宴海鲜烧烤BBQ，

满足多元味蕾体验。休闲设施一应俱全：恒温泳池与无边际泳池、SPA馆、阳光瑜伽馆、

童乐园、滤光健身房、VIP燕乐轩会所、棋牌室及KTV，打造一站式高端度假体验。

酒店还配备了无柱式多功能宴会厅，面积419㎡，空间宽敞明亮，灵活适配多元场景，

剧院式可容纳300人，课桌式布置可容纳270人，中西式婚庆礼仪、为高端会务、璀璨

婚宴与品牌发布提供至臻舞台。

无论您是家庭亲子、商务出行还是旅游休闲、会议举办，这里都将成为您的理想之选！

hotel introduction

The hotel features 194 luxurious guest rooms and offers a full-service "Tuoshan" 

restaurant, a specialty restaurant, and the Guest Xiyan Seafood Barbecue BBQ, catering 

to diverse taste preferences. It is equipped with a comprehensive range of leisure 

facilities, including a heated swimming pool, an infinity pool, a SPA center, a sunlit yoga 

studio, a children's playground, a light-filtering gym, a VIP Yanyue Hall, a game room, 

and a KTV, providing a one-stop high-end vacation experience.

The hotel also boasts a pillar-free multi-functional banquet hall covering an area of 419 

square meters. The spacious and bright hall is flexible and suitable for various scenarios. 

It can accommodate 300 people in a theater-style layout and 270 people in a 

classroom-style arrangement. It is ideal for both Chinese and Western wedding 

ceremonies, as well as high-end conferences, splendid banquets, and brand launches, 

offering an ultimate stage.

Whether you are traveling with your family, on a business trip, or seeking leisure and 

relaxation, this hotel will be your perfect choice!



酒店环境展示
Hotel environment 
display

PART 01



大堂视角，这里，有“嘉”人般的微笑，融化旅途疲惫。
From the perspective of the lobby, here, there are smiles like those of "Jia" people, melting the fatigue of the journey.



隔离尘嚣之外，轻望阡陌世界静

得，聆风开扉，朝阳而居。
Beyond the hustle and bustle, I gaze lightly at the 
quiet world of the fields and paths. Listening to 
the wind, I open the door and live with the rising 
sun.



1.嘉宾.禧宴空中草坪
 Guest. Banquet Sky Lawn
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2.多功能宴会厅
Multi-functional banquet 
hall



酒店还配备无柱式多功能宴会厅，
面积435㎡，空间宽敞明亮，灵活适
配多元场景，嘉宾.禧宴空中草坪面
积608㎡，为高端会务、璀璨中西婚
宴与品牌发布提供至臻舞台。
The hotel is also equipped with a 
co lumn-f ree  mu l t i - func t iona l 
banquet hall, covering an area of 
435 square meters. The space is 
spacious and bright, and can flexibly 
adapt to var ious scenar ios and 
guests. The Xiyan Sky Lawn covers 
an area  of  608 square  meters , 
providing an ult imate stage for 
high-end conferences, dazzl ing 
Chinese and Western wedding 
banquets, and brand launches.

HOMELIKE



云麓台
Yunlu Terrace
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在这感受身心的自在松弛,回归到静谧自在的状态,找回蕴藏在生活中仪式感
Here, feel the ease and relaxation of your body and mind, return to a state of tranquility and freedom, 
and rediscover the sense of ritual hidden in life



1.拓山餐厅
Tuoshan Restaurant
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3.VIP宴会包厢
VIP banquet booths



配备全日制“拓山”餐厅、特色风味餐厅、中西式自助早餐厅、
海鲜BBQ草坪餐厅、粤菜融合海鲜VIP宴会包厢，满足多元
味蕾体验。
Equipped with a full-time "Tuoshan" restaurant, a specialty f lavor 
restaurant,  a Chinese and Western buffet breakfast restaurant,  a 
seafood BBQ lawn restaurant,  and VIP banquet rooms that blend 
C a n t o n e s e  c u i s i n e  a n d  s e a f o o d ,  i t  c a t e r s  t o  d i v e r s e  t a s t e 
experiences.



万物丰盈入馔，人间百味时令
鲜，遵时序感四季，寻味之旅，
以宴齐之。
All things are rich and abundant, 
and the flavors of the world are 
fresh in season. Follow the seasons 
to feel the four seasons, embark 
on a journey of seeking flavors, 
and enjoy them all through feasts.



酒店客房
Hotel Room
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整体设计采用新中亚风格，主色调为白与木色，现代
简约中融入温润原木元素，既保留商务空间的沉稳气
质，又不失度假生活的松弛与舒适。无论是商务出行
还是休闲度假，皆能找到恰到好处的平衡。
The overall design adopts a new Central Asian style, with 
white and wood tones as the main colors. It integrates warm 
and natural wood elements into modern simplicity, retaining 
the steady and composed temperament of business Spaces 
while not losing the relaxation and comfort of vacation life. 
Whether it's a business trip or a leisure vacation, you can 
always find the perfect balance.



客房以极简美学诠释东方禅境，天然材质肌理与低饱

和色调交织，营造空灵意境。全景落地窗将城市天际

线框成流动画卷。
The guest rooms interpret the Oriental Zen realm with 
minimalist aesthetics. The natural texture of materials and 
low-saturation tones interweave to create an ethereal 
atmosphere. The panoramic floor-to-ceiling Windows 
frame the city skyline into a flowing picture.



身处繁华主场，心归静谧港湾，不负每段

惬意时光。

In the bustling home ground, the heart 

returns to the quiet harbor, not letting 

down every pleasant moment.



邻池畔、享豪华，于城芯喧嚣外得闲逸。東

融池畔豪华房，静享兼具质感与舒适的旅居。

By the poolside, enjoy luxury, and find 

leisure outside the hustle and bustle of the 

city center. Luxurious room by Dongrong 

Pool, enjoy a stay that combines quality and 

comfort.



揽山海盛景，邻城芯繁华，藏静谧雅境。

東融豪华山海房，静享惬意旅居时光，尽

揽自然与都市双重美好。
Embracing the magnificent views of mountains 

and seas, adjacent to the bustling city center, 

and concealing a serene and elegant realm. 

Dongrong Luxury Mountain and Sea Room, 

enjoy a pleasant travel and residence time, and 

take in the dual beauty of nature and the city.



在孩子眼中，世界满是新奇与梦幻；在父母心中，孩子就是生命中最珍贵的宝贝。当我们踏上旅途，渴望的不只是美景与放

松，更是能与孩子亲密相伴、共同创造美好回忆的每一刻。此刻，我们的亲子房，便是您全家出游的温馨港湾。

In the eyes of children, the world is full of novelty and dreams. In the hearts of parents, children are the most 

precious treasures in life. When we set out on a journey, what we long for is not only beautiful scenery and 

relaxation, but also every moment to be closely with our children and create wonderful memories together. At 

this moment, our family room is the warm haven for your family's outing.



在这里，您可以暂时忘却外界的喧嚣，尽情

享受属于自己的宁静时光，让身心得到彻底

的放松与滋养。
Here, you can temporarily forget the hustle and 

bustle of the outside world and fully enjoy your 

own peaceful time, allowing your body and mind 

to be thoroughly relaxed and nourished.



现代与经典的完美融合，宽敞明亮的套房，每

一寸空间都是精心设计。

The perfect blend of modernity and classicism, 

the spacious and bright suite, every inch of 

space is meticulously designed.



繁华中的谧境，给您惬意的时光！
A serene place amidst the hustle and bustle, 
offering you a pleasant time!



精心布置的奢华客房，每一个细节都让你感受到尊贵

与舒适。

The elaborately decorated luxurious guest rooms, with 

every detail making you feel noble and comfortable.



开启双层奢华之旅
Embark on a double-layer luxury journey



在这里，您不仅是客人，更是主人。选
择我们的套房，开启一场奢华之旅！
Here, you are not only a guest but also the 
host. Choose our suite and embark on a 
luxurious journey!



休闲娱乐
Leisure and Entertainment
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恒温加持下的水波，抚平疲惫也舒缓情绪，在恒定水

温里，找回身心的平静与自在。The water waves, 

maintained at a constant temperature, soothe fatigue 

and ease emotions. In the constant water 

temperature, one can regain the peace and freedom 

of both body and mind.

恒温泳池
Constant temperature swimming pool



池边无遮挡设计，水面与天际、自然景观无缝衔接，
打造 “泳池融于天地” 的通透感。
The unobstructed design along the pool  edge 
seamlessly connects the water surface with the sky and 
the natural landscape, creating a sense of transparency 
where the swimming pool blends into the world.

无边际泳池
Infinity swimming pool



牌局风云，棋逢对手—棋牌室邀您共赴欢

乐局在这里，你能体验到 “牌运亨通” 的畅

快，也能享受 “绝地逢生” 的刺激。我们精

心维护的麻将桌，确保每一场牌局都能流

畅进行，让你毫无后顾之忧。
The card game is full of ups and downs, and 

players are evenly matched - the card room 

invites you to join the fun game. Here, you can 

experience the thrill of "smooth card luck" and 

also enjoy the excitement of "survival in a 

desperate situation". Our carefully maintained 

mahjong table ensures that every card game 

proceeds smoothly, allowing you to have no 

worries.

棋牌室
Chess and Cards Room



精心设计的儿童乐园，让随行的小客人也能沉浸于安

全趣味的探索天地，为商务家庭旅程增添无忧时光。

The elaborately designed children's playground allows 

the accompanying young guests to also immerse 

themselves in a safe and fun exploration world, adding 

worry-free time to business family trips.

童乐园
Children's Paradise



隔绝城市喧嚣，光影柔和的瑜伽房，是专注高效锻炼的专属场地。呼吸
平稳蓄力，聚焦每一次拉伸、扭转与平衡，在无扰氛围中精准发力，强
化核心、舒展筋骨，稳步达成健身目标。
Isolated from the hustle and bustle of the city, the yoga room with soft 
light and shadow is an exclusive venue for focused and efficient exercise. 
Breathe steadily and accumulate strength, focus on each stretch, twist 
and balance, exert force precisely in a disturbance-free atmosphere, 
strengthen the core, stretch the muscles and bones, and steadily achieve 
the fitness goal.

瑜伽室
Yoga Room



逸动空间健身房，让您在高效旅途中保持活力节奏。专业器材与静
谧氛围，助您快速恢复最佳状态。
Yidong Space Gym helps you maintain an energetic rhythm during your 
efficient journey. Professional equipment and a serene atmosphere help you 
quickly regain your best condition.

健身房
Fitness Room



燕乐轩
Yanlexuan
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燕乐轩，在动与静之间寻找空间与宾客，宾客

与自然对话的平衡。
Yanlexuan seeks a balance in dialogue between space and 
guests, as well as between guests and nature, between 
movement and stillness。

VIP颐斋会所︱山居雅集



欢迎您的住宿
Welcome to your stay
我们诚挚地欢迎您的到来，期待为您提供最优质的服务。
We sincerely welcome your arrival and look forward to 
providing you with the best service.

：
Hotel Reservation


